
Fråga till kommunstyrelsens ordförande om ägande av fastighet 
 
I förra veckan annonserade fastighetsbolaget Vectura att man säljer hela sitt innehav av 
samhällsfastigheter till fastighetsbolaget NREP. Enligt Vectura så ingår dock inte Ginnungagap i 
affären med NREP. Dock innebär Vecturas strategi, som inte verkar innehålla samhällsfastigheter, att 
Ginnungagap troligen kommer att säljas av Vectura i framtiden.  
  
Enligt kommunens avtal med Vectura så ska kommunen godkänna Vecturas eventuell överlåtelse av 
fastigheten och den nya tagaren. 
 
Jag noterar för övrigt i samband med mina förberedelser av denna enkla fråga att fastigheten 
Ginnungagap fortfarande är noterad att vara i Danderyds kommuns ägo enligt Fastighetsregistret. 
 
Min fråga: Hur ställer sig kommunstyrelsens ordförande Hanna Bocander till att godkänna en 
eventuell ny tagare av Ginnungagap med tanke på majoritetens tidigare argumentation kring vikten 
av långsiktighet kring den gemensamma utveckling av fastigheten Ginnungagap? Ser Hanna Bocander 
någon möjlighet att köpa tillbaka fastigheten för medborgarnas bästa, rådighet och optimal 
utveckling i kommunens egen regi i samband med Vecturas strategiändring och möjliga önskan att 
sälja fastigheten? 
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